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Onderwerp : Tijdelijke uitgifte frequentieruimte laag 6 voor lokale digitale radio-omroep 
 
 
Geachte heer, mevrouw 
 
Volgens de consultatie tijdelijke verdeling van frequentieruimte voor lokale radio-omroep 

(DAB+), kunnen voor 22 allotments tijdelijke vergunningen worden aangevraagd in laag 6. 

Uit de geografische indeling van de allotments maken wij op dat wij onder allotment 17 

komen te vallen. Dit houdt in dat het gebied zal zijn Den Helder, Hollands Kroon en 

Schagen. 

Wij zouden graag dit gebied uitgebreid zien met Texel en West-Friesland erbij. Dit ook 

omdat deze gebieden sociaal, economisch en cultureel nauw met elkaar verbonden zijn.  

Kijken we naar de voorgestelde situatie van allotment 17 dan zijn hierin slechts drie 

publieke omroepen actief. Het wordt dan een kostbare zaak om een DAB netwerk uit te 

rollen. Dit zal er dan in resulteren dat deze investering niet haalbaar is. Wanneer het gebied 

uitgebreid wordt met Texel en West-Friesland dan zijn er in dit gebied vijf publieke- en vier 

commerciële omroepen actief wat er dan wel in resulteert dat dit DAB netwerk beter te 

exploiteren is. 

Uit de proefperiode van 2017 is gebleken dat er in dit gebied goed bereik is met vier 

zenders. In deze periode zaten er vijf publieke- en drie commerciële omroepen op onze 

mux. 

Wij willen dus graag allotment 17 uitgebreid hebben met Texel en West-Friesland maar 

willen de regio ook niet te groot hebben. Laag 6 is bedoeld voor het lokale (streek) karakter 

en met het creëren van hele grote regio’s (bijna regionaal) dan wordt dit karakter los 

gelaten. Wij zijn er niet tegen een onderzoek naar het komen tot meer allotments maar dit 

mag dan nu niet vertragend werken. Dit kan plaatsvinden tijdens de periode van deze 

tijdelijke vergunning en kan dan eventueel na deze tijdelijke periode in een nieuwe uitgifte 

toegepast worden. 

  



 

 

 

 

Verder vinden wij dat de toekenning van de vergunning automatisch moet zijn en niet op 

basis van binnenkomst.  

Wij vinden ook dat bij de eerste vergunningsaanvraag deze aanvraag alleen maar gedaan 

mag worden door omroepen die gevestigd zijn in het betreffende gebied (allotment). 

De vaste frequentieverdeling tussen publieke- en commerciële omroepinstelling is 

onrechtmatig en moet verdwijnen uit de regeling. 

Besluitvorming bij de deelnemende partijen (omroepen) in het allotment dient bij 

meerderheid van stemmen te geschieden en niet bij consensus. Consensus kan leiden tot 

een patstelling waardoor één omroep de hele uitrol van het DAB netwerk kan tegenhouden.  

 
Met vriendelijke groet, 
namens het bestuur  
van Stichting RTV Noordkop, 
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